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VERSLAG van de algemene ledenvergadering van de  

Vereniging Vrienden van Museum Vlaardingen 
gehouden op 20 april 2023 in Museum Vlaardingen 
 
AANWEZIG: 39 leden 
MACHTIGINGEN: 4 geldige volmachten afgegeven  
AFWEZIG (met kennisgeving): 9 leden (exclusief afgegeven volmachten) 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

1. Opening en vaststellen van de agenda 
Als gevolg van technische problemen opent de voorzitter, iets vertraagd, de vergadering 
om 19.45 uur en heet allen welkom. Er zijn 39 leden aanwezig en 4 leden hebben een 
volmacht afgegeven. Daarmee zijn 43 leden tegenwoordig of vertegenwoordigd waardoor 
de ledenvergadering besluiten kan nemen. De agenda, die is gepubliceerd op het 
Vriendendeel van de website van Museum Vlaardingen en op pagina’s 24 en 25 van Spil 
64, wordt vastgesteld, nadat, op verzoek van de vergadering, de behandeling van 
agendapunt 7 wordt verplaatst naar behandeling na agendapunt 10. Voor de 
agendanummering en de verslaglegging blijft de volgorde gelijk. 
 

2. a Ingekomen stukken en mededelingen  
Onder agendapunt 2a nodigt de voorzitter alle aanwezigen uit om na de vergadering nog 
na te praten onder het genot van een drankje verkrijgbaar voor 1 euro. 
 
b Verzoek van Stichting Stadskraan Vlaardingen 
Het verzoek onder 2b bestaat uit twee delen, beide betreffen de zogenoemde 
kraanconcerten. Het is de bedoeling om medio september 2023, in het kader van 
Vlaardingen 750, kraanconcerten te houden. Dat zijn openluchtconcerten, in de openbare 
ruimte, rond de stadskraan en de haven, waardoor iedereen kan genieten van al het 
moois dat muziek en erfgoed te bieden hebben. 
Het eerste deel van het verzoek gaat over de ondersteuning in menskracht. Aan de 
aanwezige leden van de kerngroep van de Vrienden werd gevraagd of ze mogelijk willen 
helpen als de vraag zich voordoet. Hierop is positief gereageerd. Ook is toegezegd dat we 
dit zullen bekendmaken aan de drie leden van de kerngroep die niet aanwezig zijn.  
Het tweede deel van het verzoek gaat over financiële ondersteuning wat terugkomt bij de 
behandeling van de begroting. 
 

3. Vaststellen van de notulen van de ALV van 7 april 2022  
Het bestuur bedankt Arie Ouwendijk voor zijn inzet bij de verslaglegging. De notulen zijn 
zonder aanvulling/aanpassing vastgesteld. 
 

4. Jaarverslag 2022 van de (interim) secretaris 
Vanuit de vergadering komen geen vragen over het jaarverslag. De (interim) secretaris 
ontving dank voor het duidelijke verslag. 
 

5. Verslag van de kascontrolecommissie met voorstel voor decharge van het bestuur 
Tom de Koning doet, als één van de leden van de kascontrolecommissie, verslag van de 
(samen met medecommissielid F. Nolet) uitgevoerde controle van de boeken van de 
penningmeester en geeft aan dat er geen onregelmatigheden zijn geconstateerd.  
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Hij geeft complimenten aan de penningmeester voor het overzichtelijk bijhouden van de 
boeken. De vergadering dankt de kascontrolecommissie en de penningmeester. 
Aan het eind van de behandeling van zowel het bestuurlijke als het financiële jaarverslag 
verleent de vergadering décharge aan het bestuur voor het gevoerde bestuurlijke en 
financiële beleid in 2022. 
 

6. Vaststellen financieel verslag en de jaarrekening 2022 van de penningmeester 
De penningmeester geeft uitleg over het financieel verslag van 2022. De uitvoering is 
conform die van voorgaande jaren. Het aantal activiteiten is weer op het niveau van voor 
de coronapandemie. Het financiële verslag bestaat onder andere uit een staat van Baten 
en Lasten en de toelichting daarop. Aangegeven wordt dat een fraaie donatie is 
ontvangen waarvoor dank is uitgebracht aan de schenker. Zoals in het jaarverslag van de 
(interim) secretaris aangegeven is aan meerdere verzoeken vanuit het museum invulling 
gegeven. Als gevolg van de afscheidsbijeenkomst van verschillende bestuursleden, zoals 
goedgekeurd door de ALV in 2022, zijn de representatiekosten hoger dan begroot. Ook 
de papierkosten voor de Spil geven een verschil. Als antwoord op de opmerking vanuit de 
vergadering over het verschil in het aangegeven aantal leden geeft de penningmeester 
aan dat dit een schrijffout betreft. Hierna zijn het financieel verslag en de jaarrekening 
2022 vastgesteld. 
 

7. Vaststellen van de begroting 2023 
Dit agendapunt is na agendapunt 10 behandeld. 
Bij het bespreken van de begroting is de door de Stichting Stadskraan Vlaardingen 
gevraagde 3000 euro, als financiële bijdrage voor de kraanconcerten, in de begroting 
opgenomen. Aangegeven is dat de contributie voor het komende jaar gelijk blijft ofwel 
€23,00 per kalenderjaar. Een bedrag van € 7000,00 is vanuit het museumfonds 
overgeschreven naar de post “bijdrage aan Museum en Restauratie”. De ALV is hiermee 
akkoord waarna de begroting voor 2023 is vastgesteld. 
 

8. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie  
Volgens het rooster treedt de heer F. Nolet af. De vergadering dankt hem voor zijn inzet 
tijdens de afgelopen jaren. De vergadering bedankt ook de heer T. de Koning voor zijn 
inzet. 
De heer de Koning blijft aan als lid van de kascontrolecommissie.  De heer G. de Ruiter 
treedt niet toe als lid vanuit zijn positie als reserve lid. De heer L. van Bree wordt 
benoemd als nieuw lid en de heer J. Witzenburg wordt benoemd als reserve lid. 

 
9. a Verkiezing bestuursleden vanuit rooster van aftreden 

De (interim) secretaris mevrouw M.C. Tiemens-Idzinga en de heren J. van Hemert en  
N. Tiemens treden af volgens het rooster en zijn niet herkiesbaar. De (interim) secretaris 
biedt aan om, als niet-bestuurslid, de notulen van deze ALV op te stellen en te verzenden. 
De ALV is hiermee akkoord. 
 
b Aftreden voorzitter, penningmeester en webmaster 
De voorzitter (mevrouw M.C. Tiemens-Idzinga), de penningmeester (S. van der Marel) en 
de webmaster (mevrouw B. Tan-Zwartveld) treden eveneens af. 
Alle aanwezige bestuursleden geven hun individuele reden voor het niet langer deel 
uitmaken van het bestuur. De voorzitter, tevens redactielid voor de Spil, biedt aan om met 
de andere redactieleden Spil 65 af te ronden. De ALV is hiermee akkoord. 
Zoals aangegeven in verschillende publicaties is de verkiezing van een nieuw bestuur en 
versterking binnen en buiten het bestuur noodzakelijk. Omdat dit een directe link heeft 
met agendapunt 10 is een koppeling gemaakt en wordt het verslag onder 10 voortgezet. 

  



10. Noodzakelijke versterking van de Vrienden binnen en buiten het bestuur 
Na de herhaalde oproep om zitting te nemen in het bestuur van de Vrienden, informeerde 
Guus de Ruiter de vergadering dat hij, na het binnen zijn kennissen/vriendenkring 
rondvragen, de volgende weg voorstelt. Guus wil de voorzittershamer overnemen, in 
samenwerking met voormalig secretaris Niek van der Mark en met het verzoek aan Siem 
van der Marel om de verantwoording van de financiën op zich te nemen. Dat laatste in 
ieder geval voor het jaar 2023. Siem heeft hier positief op gereageerd en de vergadering 
beantwoordde het voorstel van Guus met een applaus waarna de eerste drie 
bestuursfuncties wederom bezet zijn. Guus gaf nadrukkelijk aan dat dit geen stop zet op 
het (actief) blijven zoeken naar en werven van bestuursleden en nodigt alle leden uit om 
hier een bijdrage aan te leveren. Hans Versluijs, Vriend en Voorzitter van de Raad van 
Toezicht, gaf aan dat hij graag met het nieuwe bestuur en de Vrienden in gesprek gaat 
over verschillende mogelijkheden voor het in de toekomst voortzetten van de Vrienden. 
Daarmee werden de agendapunten 9a, 9b en 10 afgesloten. 
 

11. Mededelingen vanuit Museum Vlaardingen en de Balder 
Léanne Selles, directeur van Museum Vlaardingen, informeerde de vergadering over de 
stand van zaken rond de herwaardering. Dit project is anderhalf jaar onderweg en de 
verwachting is dat dit rond september wordt afgerond. Na de herwaardering komt meer 
dan de helft van de objecten niet meer terug. De volgende uitdaging is het vinden van een 
depot. Inmiddels wordt het museumpaviljoen weer hersteld en zal hierna dienen als 
huisvesting voor de citymarketing. Ook aan de evenementen rond het feestjaar van 750 
jaar stadsrechten neemt Museum Vlaardingen deel. Onder andere wordt, vanaf 15 juni, 
gewerkt aan Ode aan de Stad, een soort opvolging van de Paletmanifestatie uit 1954. 
Op de vraag wat de stand van zaken is rond het aquarium geeft Léanne aan dat een 
digitaal aquarium onderdeel is van een nieuwe route in het museum. Momenteel vraagt 
de herwaardering alle aandacht maar als die is afgerond pakken we andere projecten op. 
 
Henk van Beek, voorzitter van Stichting Zeillogger Balder, informeerde de vergadering dat 
de her-certificering van de romp van het schip goed is verlopen maar bij inspectie van de 
masten is geconstateerd dat er zwakke plekken in zaten. Hierop is besloten deze te 
vervangen voor stalen masten. Gelukkig zijn er, voor zowel de her-certificering als het 
vervangen van de masten, een aantal sponsoren gevonden. Het is goed om aan te geven 
dat twaalf jaar geleden al voor dit soort uitgaven geld is gereserveerd. Uitdaging voor dit 
jaar is de huisvesting van de werkplaats (Tweeling) nu het Museumkwartier en 
Westhavenkade in ontwikkeling zijn. Er is goed contact met de projectontwikkelaar. 

 
12. Rondvraag en sluiting 

Op de vraag of er in de Spil speciale aandacht wordt besteed aan het aftreden van Jan 
van Hemert informeerde het bestuur de vergadering dat een interview met Jan en een 
collage van alle voorpagina’s van de betreffende magazines beide in voorbereiding 
waren, echter, dat op verzoek van Jan hier verder geen invulling aan is gegeven. De 
redactie respecteert zijn standpunt en aandacht in de Spil voor zijn aftreden is daarom 
niet doorgegaan. Bij een eerste thuiskomst uit het ziekenhuis zijn vanuit het bestuur 
bloemen naar Jan gestuurd. 
 
Op de vraag waarom de Vrienden niet zijn uitgenodigd om aanwezig te zijn bij de 
uitreiking van de Hoogendijkprijs informeerde het bestuur de vergadering dat het de 
Hoogendijkprijs uit 2020 betreft waarvan de uitreiking, als gevolg van corona, is uitgesteld. 
Om de uitreiking op korte termijn wel te laten plaatsvinden is voor deze optie gekozen. 
 
Op de vraag vanuit het bestuur of de ALV er akkoord mee gaat dat de aftredende 
bestuursleden hun bestuursperiode afronden met een etentje werd ingestemd.  
 
Niets meer aan de orde zijnde sloot de ex-voorzitter rond 21.15 de vergadering. 


